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De fractie heeft de volgende vragen:

Aan de voozitter,

ln dagblad Trouw stond gisteren een artikel waarin staat dat Nederlandse batterijfabrikanten goede

zaken doen in de Verenigde Staten, zie HIER.

De vraag is hoe we meer innovatieve investeerders naar West-Brabant kunnen krijgen die hier voor

de langere termijn willen investeren? Bijvoorbeeld op de energie ontwikkelingsmarkt of Al markt.

Dit zal een kwestie zijn van lange adem, maar er moet een omgeving worden gecreëerd waar

bedrijven en kennisinstellingen op af komen. Ecosysteemontwikkeling dus. Een belangrijke taak voor

de overheid is dit ecosysteem te ontwikkelen.

We moeten het op onze manier doen. Niet op de Chinese of Biden manier, oñrvel potverteren met

geld. Goede voorbeelden in Brabant zijn Brainport en het Science park in Oss. Elke situatie is anders,

maar steeds is een actieve overheid noodzakelijk. De Brabantse Ontwikkelingsmaatschappij (BOM)

zet op hun website een en ander uiteen over het ontwikkelen van een ecosysteem om voor de

langere termijn voonvaarden te scheppen voor nieuwe bedrijvigheid (zie HIER).

PvdA Roosendaal heft hierover de volgende vragen:

1. ls er in de regio West-Brabant voldoende bewustzijn en hoe geven we hier heel concreet

uitvoering aangeven? Graag een tijdsbalk plan van aanpak en feitenrelaas hierbij.

2. Zt¡n wi) een ecosysteem in Roosendaal en onze regio aan het ontwikkelen? En zo ja, met

welke partners? En zo nee, gaan we dit op korte termijn ontwikkelen? Ook hier graag een

blauwdruk plan van aanpak en feitenrelaas.

3. Pakt u de actieve overheidsrol gZoals bij Brainport en Science park)? Zijn er concrete
plannen? En zo ja, waaruit bestaat deze? Graag met tijdsbalk en plan van aanpak.
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Wij beantwoorden de vraag als volgt:

ls er in de regio West-Brabant voldoende bewustzijn en hoe geven we hier heel
concreet uitvoering aangeven? Graag een tijdsbalk plan van aanpak en feitenrelaas
hierbij.

Ja, middels de Economic Board West-Brabant en regionale ontwikkelingsmaatschappij Rewin

wordt hier concreet uitvoering aan gegeven. De Economic Board heeft onlangs een nieuwe

economische ambitie 2023 met bijbehorende economische agenda 2023-2026 geformuleerd.

2. Zijn wij een ecosysteem in Roosendaal en onze regio aan het ontwikkelen? En zo ja,

met welke partners? En zo nee, gaan we dit op korte termijn ontwikkelen? Ook hier

graag een blauwdruk plan van aanpak en feitenrelaas.

Ja, in regionaal verband worden ecosystemen opgezet zoals Breda Robotics, Delta Agrifood

Business, Treepoort, B'Wise lncubator en Green Chemistry Campus'

3. Pakt u de actieve overheidsrol gZoals bii Brainport en Science park)? Ziin er concrete
plannen? En zo ja, waaruit bestaat deze? Graag met tijdsbalk en plan van aanpak.

Ja, wij participeren in bovengenoemde ecosystemen en werken en ontwikkelen samen met

ondernemers en het onderwijs nieuwe ecosystemen. Daarnaast onderzoeken wij voortdurend

de kansen met partners zoals Starttogrow, Associate Degrees Academie, Rewin en

ondernemers om lokale of regionale eco-systemen te ontwikkelen.
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